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Referat fra d. 30/06-21 
 
Deltagere: Online: Lean, Joen Charlotte, Steffen, Thomas, Linda, Flemming (Vi siger tak til Steve) 
Fraværende: ingen 
 
Dagsorden: 
 

• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 
o Tak til Steve for de 2 forrige år 
o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmøde 
Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Kasseren overføre information: 
Alle dokumenter bliver overført, og vi sagde tak til Steve for indsatsen. 
Netbank, bilag, forsikringer, m.m. overføres til Charlotte via banken og på 
papirform 
 
Økonomi: 
Charlotte og Lean har lavet en arbejdsgruppe der vil sætte alt i system i 
Deniro. 
 
Hjemmeside: 
Der er oprettet ejendomsmægler fane på hjemmesiden. 
Der er kommet auto-reply på indkomne mails så man kan se den er 
modtaget. 
Bredager byggeriet er udskudt pga. uoverensstemmelser, info er lagt på 
hjemmesiden. 
 
 
Overdragelsesforretning: 
Der skal sendes dokumentation til PL omkring skøde ift. Overdragelse af 
Gårdager. 
Bredager skal ikke overdrages endnu, de andre veje er kommunens, og 
de har ikke ageret. 
Opkørsler ved Gårdager er blevet lavet. 
 
Grønne områder: 
Der rettes henvendelse om at slå græsset på et mere passede tidspunkt. 
Der overvejes en tilkendegivelse fra Enghavegård om hvornår der slås. 
Reetablering af området bag bredager, samt nye træer mellem Grimsager 
og Nordager bliver gennemgået med Enghavegård efter sommerferien. 
 
Linda indtræder i  udvalget  for grønne områder. 
 
Legeplads: 
Der er penge på legepladskontoen til at tage næste fase/etape af 
legepladsen. Der udvides på det allerede benyttede område i henhold til 
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Dato: 1/9-21  Tid: 19.30  Sted: Bredager 3 
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

Generalforsamling 2019, hvor planen blev præsenteret og stemt igennem. 
Dette drejer sig om:  
Gyngestativ med 3 gynger (1 fuglerede/sansegynge) 
Flere ”småting” som: Karrusel, vippe og polka (4vejs vippe) 
2 ”større” ting vil blive placeret så der kan udvides til en stor ”jorden er 
giftig” bane – koldbøttestænger og Balance bom 
Hvis økonomien tillader det vil der komme nogle bænke i denne fase 
også. 
Der er blevet forslået at søge fonde som: 
Bevæg dig for livet 
Ina Frederiksen fonde 
EDC Poul Erik Bech fond 
DAB vil betale 50% af service samt muligvis ved evt. Vedligehold 
 
Thomas indtræder i legeplads udvalget. 
Steffen udtræder af Legeplads udvalget 
 
Sneberedskab:  
Intet nyt 
Der forslås at der kontaktes efter behov, i stedet for at han kommer efter 
hans vurdering – dette undersøges men prisen vil ændre sig og vi 
kommer bagerst i køen. 
 
Festudvalg: 
Der planlægges sommerfest d. 28/8 som for 2 år siden, vi undersøger 
muligheder for returnering/annullering af lejede effekter hvis 
restriktionerne skærpes. 
Frivillige er meget velkomne til at deltage i udvalget eller med opsætning, 
rengøring m.m. 
Steffen indtræder i festudvalget 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

2 ejendomsmæglere, Banken angående om rokering i bestyrelses poster, 
forsikrings info fra Enghavegård 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

Gårdager 6, er forpligtede til at opsætte ubetinget vigepligt vejskilte ved 
Gårdager – bestyrelsen følger op på dette efter sommer  


